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(geanonimiseerd)

  

Beste heer/mevrouw, 

Tijdens de inloopavond is het concept stedenbouwkundigplan gepresenteerd. In dit plan viel ons 

op dat het geplande fietspad stopte voor de Kromwijkerwetering. Wij wonen op de 

Kromwijkerdijk Bilen ik ben niet tegen de plannen voor het industrieterrein maar k ben wel 

tegen het aanleggen van het fietspad langs onze tuin of het omleggen van de weg waardoor dit 

dichter op ons komt te liggen. Is het mogellijk om het fietspad vanaf de andere kant aan te 

leggen, vanaf de snelweg?? 

Ik hoor graag een reactie van jullie. Alvast bedankt! 

Met vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)

n 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


